
Interpelacja radnego Jarosława Geisslera w sprawie udzielenia informacji w
związku z podwyżką czynszów w mieszkaniach komunalnych będących
własnością Gminy Suszec

Radny Jarosław Geissler poprosił o udzielenie informacji w związku z podwyżką czynszów w mieszkaniach
komunalnych będących własnością Gminy Suszec:

jakie są składniki czynszu,
co wchodzi w skład funduszu remontowego,
jaki jest podwód obecnej podwyżki.
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